



### Product Description

#### LED Floodlight

IP66 Outdoor thin shape designed floodlight . Carried with high performance Breather , provide great heat dissipation. Structure surface electro-coating, passed 200 hours salt spray test, anti-corrosion and rust-proof, can be applied in harsh environment.

IP66 户外薄型设计泛光灯。搭载高性能散热器，散热效果极佳。电镀式结构表面，通过201小时盐雾试验，防腐防锈，可应用于恶劣环境。

#### LED Projector Light

Die-casting aluminum structure and pure aluminum core heat sinker provides efficient heat dissipation ability, decreases lamp body but increases lamp power, maximum up to 50W; With chimney radiation design, heat can be instantaneously transferred to the air; Smooth surface with self-clean coating avoid dust pile and offers delicate appearance; Equipped with 3.5 degree super narrow lens max shooting range reach to 50 meters with central illumination up to 40lx; Air breathing cap balances air between inside and outside of lamp; wide range input voltage which apply to harsh power supply environment.

压铸铝结构，纯铝散热器为灯具提供高效的散热能力，在减少灯体大小同时增加了灯的功率，最高可达50W；采用烟囱辐射设计，风冷散热；表面光滑，自洁涂层，避免灰尘堆积，外观精致；配备3.5度超窄镜头最大拍摄范围可达50米，中央照度可达40lx；空气呼吸帽平衡灯内外之间的空气；适用于恶劣电源环境的宽范围输入电压。

<b>Product Name/产品名称</b>	LED Floodlight (F6)	LED Projector Light (L02A-A)
<b>Dimension/尺寸</b>	337.4mm*245.5mm*31.1mm	140mm*140mm*190mm
<b>Lamp Source/光源</b>	LED	LED
<b>Wattage/瓦数</b>	100W	18W / 27W / 9W / 18W / 12W / 24W / 18W / 36W
<b>Luminous Flux/光通量</b>	8000 / 8500 / 9000 Lumen	1270 / 2470 / 910 / 1590 / 1200 / 2160 / 1810 / 3280 Lumen
<b>Luminaire Efficacy/光效</b>	80 / 85 / 90 Lumen / Watt	70/91 / 101/88 / 100/90 / 100/91 Lumen / Watt
<b>Color Temperature/色温</b>	3000K / 4000K / 6000K	3000K / 4000K
<b>CRI/显色指数</b>	70	>80
<b>Beam Angle/光束角</b>	110°	3.5° / 5° / 7° / 15° / 25° / 40° / 60°
<b>Cut Hole Size/开孔尺寸</b>	360°	3.5°
<b>Available Color/外壳颜色</b>	Black	Grey
<b>Certification/证书</b>	CE, RoHS	CE, IK08
<b>IP Rating/IP 防护等级</b>	IP 66	IP66

# I LED FLOOD / PROJECTOR